

الشروط والأحكام للتمويل الشخصي – عرض اليوم الوطني السعودي Personal Finance Terms and Conditions – Saudi National Day Offer

- The offer is applied for applications submitted during 16 September 2026 to 30 of September 2026.
- To be eligible for this offer, customers must apply for the following meem Personal Finance:
 - Personal Finance (Non-Salary Transfer)
 - Buyout (Non-Salary Transfer)
- A minimum salary of SAR 8,000 for Saudis and SAR 15,000 for non-Saudis is required.
- To apply for above mentioned products, customer must have active salary assigned obligations with other banks or working in banks.
- Annual Percentage Rate (APR) starts from 8.10% but will vary based on the type of Personal Finance applied for and is also determined as per the individual's application, their credit history with SIMAH and their Debt Burden Ratio (DBR) calculation.
- العرض يشمل الطلبات المقدمة ما بين 16 سبتمبر 2026 حتى 30 سبتمبر 2026.
- للتأهل لهذا العرض، يجب على العملاء أن يتقدموا بطلب منتجات ميم للتمويل الشخصي التالية :
 - التمويل الشخصي بدون تحويل راتب
 - سداد المديونية بدون تحويل راتب
- الحد الأدنى للراتب 8000 ر.س للسعودي و 15000 ر.س لغير السعودي.
- لطلب المنتجات المذكورة أعلاه، يجب أن يكون لدى العميل التزام قائم لدى بنك آخر بتحويل راتب أو كانت جهة العمل بنك.
- معدل النسبة السنوية للتمويل الشخصي يبدأ من 8.10% و لكن تختلف بناءً على نوع التمويل الشخصي و يتم أيضًا وفقًا لطلب العميل، و سجل الائتمان به مع سمة و نسبية عبء المديونية.